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Abstract:

The city of Medea has a set of archaeological monuments dating back to the Ottoman
period, which are still standing despite the changes that were experienced, especially in the
colonial period .

Among the features that still exist so far are those bathrooms , and we have taken one
of the models, which is the bath of Sidi Suleyman as an important model for study and
research, because it contains original architectural properties that still remain mysterious .
Résumé:

La ville de Médéa est I'une des villes qui comportment de nombreux monuments
archéologiques datant de 1’époque colonial ottoman et qui est toujours inébranlable malgreé les
changements qui leur ont été exposés, en particulier durant 1’époque colonial, et parmis ces
monuments tenants toujours debout les Hammam.

On a pris comme exemple principal le Hammam de Sidi Slimane pour etude et recherche

VU sa richesse en caractéristiques architecturales originales sur lesquelles regne toujours le
mystere.
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